
  

 Referat for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 20/9-2022  

Tilstede: Rasmus, Pia, Thomas, Bo, Jane, Grada, Kasper, Lisbeth, Lone og Carina  

1. Dagens sang 

2. Valg af mødeleder og referent 

Pia er mødeleder og Lone er referent  

3. Nyt fra skoleledelsen: 

3.1 Omlægning af varme, vindmølle mm. 

Vi venter på at få de to tilbud på varmepumper hjem. Siden sidst er 

elpriserne også steget voldsomt.  

Hvis der skal laves varme via el, er vi på sigt nødt til selv at producere 

vores egen el.  

Rasmus har været i gang med at kigge på en vindmølle og fremlagde 

ideen for bestyrelsen. Rasmus har sent en ansøgning til kommunen, 

hvor der forventes svar indenfor den næste uge.  

Punktet skal på mødet næste gang.  

 

3.2 Varevogn 

Forslag om at købe en varevogn som pedellerne kan bruge. Det blev 

besluttet at købe det tilbud som Rasmus har hentet hjem. 

 

3.3 Arbejdslørdag 

Bygningsgruppen har været samlet og har en plan over hvad der skal 

laves. 

Jane står for maden  

Grada og Lone er tovholdere og er ekstra opmærksom på at der bliver 

låst ordentlig af. 

 

 

3.4 Lønforhandling med FSL 

Rasmus tager den i første omgang over telefonen med FSL  

 

 

 

 

 



  

3.5 Udlejning Friskoven 

Følgende er besluttet: 

Udlejning kun til skolekredsmedlemmer 
Udlejning pr døgn på hverdage                         800,- kr. pr døgn 
Udlejning pr døgn weekend (fre-søn)             1100,- kr. pr døgn 
Udlejning hel weekend                                        2000,- kr. pr døgn 
  
Depositum                                                                 2000,- kr. 
  
Rengøring 500,- kr. pr time. 
  
EL-forbrug                                     Dagspris rundet til nærmeste kr. + 1 kr. pr kWh 
 

 

 

 

4. Nyt fra lærergruppen 

Carina informerer om de overståede lejrskoler, som alle var en stor succes. 

APV er i gang med at blive opdateret. Generelle gode meldinger fra 

personalet.  

God stemning blandt kolleger.  

 

5. Opdatering af forretningsorden 

Blev opdateret og godkendt 1. gang  

 

6. Nyt fra formanden 

Intet nyt fra formanden 

 

7. Nyt fra kasserer 

136 elever pr. 5. september – 6 over budget 

 

8. EVT 

Kasper: Der var god stemning fra friskolens venner efter loppemarked. Der var 

god opbakning i år.  

Grada: Bliver børnene inddraget i at spare på el? – Rasmus og Pia fortæller at 

der er ting i gang.  


